
Delovanje ODBORA ZA JAVNO INFRASTRUKTURO IN PROSTORSKI RAZVOJ  v 

letu 2021 

 

V letu 2021 je imel odbor 3. seje . Teme in sklepi so  v zapisnikih omenjenih sej .  

Obravnava tem: 

1.  Elaborata o oblikovanju cene storitve čiščenja komunalne odpadne vode 
in padavinske vode z javnih površin v Mestni občini Kranj, občini Šenčur in 
občini Naklo 

2. Elaborat oblikovanju cene storitve zbiranja odpadnih nagrobnih sveč v 
Mestni občini Kranj in občinah Jezersko, Naklo, Preddvor ter Jezersko 

3. Predstavitev gradiva sprememb in dopolnitev Občinskega prostorskega 
načrta občine Šenčur - Locus 

4. Pobuda za poimenovanje nove ulice v soseski Jurij- ŠE- 32 
5. Obravnava osnutka proračuna občine Šenčur za leto 2022  

 

Sklepi in mnenja: 

Ad1: Direktor komunale Kranj Matjaž Berčon je bil pozvan k predstavitvi 

elaborata o oblikovanju cene storitve čiščenja komunalne odpadne vode in 
padavinske vode z javnih površin v Mestni občini Kranj, občini Šenčur in občini 
Naklo.  
Cilj elaborata je poenotenje cen vseh storitev čiščenja komunalne odpadne in 
padavinske vode z javnih površin v vseh 3 omenjenih občinah. 
 
Predstavil  je 10 letno obdobje oblikovanja cene čiščenja in vpliv različnih 
deležnikov- omrežnina, ekološka taksa, stroški dela, ravnanje in cena z 
komunalnim blatom.. 
Stroški obravnave z komunalnim blatom so v zadnjem letu  narastli za 5- kratnik 
prvotne cene. Stroški dela so glede na nove zakonske akte o plačah delavcev v 
javnem sektorju višji. 
Zaradi iskanje notranjih rezerv in zmanjšanje stroškov obravnave komunalnega 
blata se predvideva izgradnja naprave za sušenje blata in s tem zmanjševanje teže 
in volumna. 
 
Aleš Puhar je predstavil pogled občine Šenčur na omenjen elaborat. 
 
Po končani predstavitvi je bila kratka razprava strani članov odbora na omenjen 
elaborat in dejstva podana v predstavitvi. Po končani razpravi predsednik pozove 



k sprejetju sklepa.  
  
SKLEP: Soglasno se potrdi  elaborat o ceni storitev čiščenja odpadnih voda in 
cena omrežnine za prihodnje obračunsko obdob 
 
Ad 2: Direktor Komunale Kranj Matjaž Berčon je predstavil elaborat o 

oblikovanju cene storitve zbiranja odpadnih nagrobnih sveč(ONS). V letu 2019 

se je v omenjenih občinah zbralo 65 ton ONS. 

 

Pooblaščeni prevzemnik je na podlagi zakona zahteval elaborat o ceni prevzema 

ONS in ureditev primerne kalkulacije cene prevzema. 

Za prihodnje obračunsko obdobje se predvideva 66 ton zbranih ONS in cena 

256.03 eura/ na tono brez DDV. 

 

Po predstavitvi je bila kratka razprava. 

 

SKLEP: Soglasno se potrdi  elaborat o oblikovanju cene storitve zbiranja ONS. 
 
 
 
Ad 3.: Predstavniki podjetja »Lokus« so nam v dolgi in temeljiti predstavitvi 
prikazali strokovne podlage za prostorski razvoj krajine v občini Šenčur. 
 
Pogled je bil podan z vseh vidikov vpogleda, koncepta usmeritve, krajinskih prvin 
in urejanja prostorskega razvoja krajine, ki naj bi bile temelj novega dokumenta 
prostorskega razvoja občine Šenčur. 
 
Aleš Puhar je predstavil pogled in skrbi  občine Šenčur in občinske uprave pri 
nastajanju novega dokumenta o urejanju krajine . 
 
Strokovne podlage naj bi bile v bodoče temelj dopolnitve in spremembe  urejanja 
občinskega prostorskega načrta (OPN).  
 
Sprememba in dopolnitev OPN bodo omogočile bolj aktiven in odgovoren pristop 
občinske uprave pri pobudah občanov za spremembo namembnosti zemljišča v 
OPN-ja.   
 
Razprava strani članov odbora je bila predvsem seznanitvene narave, s 
postavljanjem vsebinskih vprašanj strokovnjakom za urejanje krajine.  
Povedani so bila tudi posamezni pogledi in mnenja pri spremembi in dopolnitvi 
OPN-ja.  



 
Izražena je bila tudi vsa podpora občinski upravi za bolj aktiven in odgovoren 
pristop pri pobudah občanov za spremembo namembnosti zemljišč.  
 
 
 
Ad 4.: »RP investicije«, je podal pobudo za poimenovanje ulice v novi soseski 
Jurij. Predlagajo ime Sončna ulica, ker naj bi bile na vrstnih hišah nameščene 
sončne elektrarne.  
 
Po razpravi na odboru smo podali nov predlog za poimenovanje  ulice, ker se 
z omenjenim ne strinjamo.  Ulica naj bi se imenovala po prvem županu, »prve« 
občine Šenčur- Antonu Umniku.  
Predlog poimenovanja novih ulic v šenčurski občini je že pred časom 
predlagala svetniška skupina SDS na eni iz med sej občinskega sveta.  
Sebastjan Mohar je predlagal naj se nova ulica v nastajajoči soseski Jurij 
poimenuje po prvem županu občine Šenčur- ulica Antona Umnika.  
 
SKLEP: Soglasno se potrdi, da se nova ulica poimenuje po Antonu Umniku. 
 
Ad 5.: Predsednik odbora za JIPR Marjan Kristanc je predstavil osnutek 
proračuna in postavke  za leto 2022, ki  se tičjo odbora za javno infrastrukturo 
in prostorski razvoj.   
 
Po predstavitvi je bila kratka razprava, brez podanih novih predlogov in 
vprašanj na omenjeni osnutek.  
 
SKLEP: Člani odbora so bili seznanjeni z osnutkom proračuna za leto 2022. 
Sprejeti niso bili nobeni sklepi.  
 
                                                                     
Razno vseh sej : 
Valerij Grašič je dal pobudo da v načrtu razvojnih programov vpišemo željo po 
izgradnji čim večjega števila mreže kolesarskih poti po občini.   
 
Sebastjan Mohar, je predlagal da v občino pripeljemo ponudnika; na račun 
trajne mobilnosti; za možnost najema kolesa ali avtomobila.  
 

                                                                         ZAPISAL :  Marjan Kristanc 



 

 


